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Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Torp IF 19.mars 2024 
 

Styret viser til innkalling til årsmøte 

Årsmøtet avholdes den 19.mars kl 18 i salen på klubbhuset. Sarpsborgveien 419, 1658 Torp 

Under følger saklisten for årsmøtet: 

Sak 1:  Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 

Sak 2: Velge dirigent 

Sak 3:  Velge protokollfører 

Sak 4:  Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  

Sak 5:  Godkjenne forretningsorden (Vedlegg 1) 

Sak 6:  Godkjenne innkallingen 

Sak 7:  Godkjenne saklisten 

Sak 8:  Behandle Årsberetning fra: (Vedlegg 2) 

a) Hovedstyret  

b) Brytegruppa 

c) Håndballgruppa  

d) Fotballgruppa 

e) Barneidretten 

Sak 9:  Behandle Torp IFs regnskap for 2023: (Vedlegg 3) 

Sak 10: Fastsette medlemskontingent og gi fullmakt til gruppestyrene til å fastsette treningsavgifter. 

Vedlegg 4   

Sak 11: Vedta budsjett for 2024 og handlingsplan for hovedstyret og de ulike gruppene (Vedlegg 5) 

Sak 12: Utkast til Utvikling og vedlikeholdsplan for Sportplassen Torp (vedlegg 6) 

Sak 13: Valg (Vedlegg 7) 

Sak 13: Avslutning av møtet 

 

Vedlagt følger følgende dokumenter: 
- Styrets forslag til forretningsorden 
- Årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger  
- Regnskap i revidert stand 
- Styrets forslag til medlemskontingent, og vedtak om fullmakt til å fastsette  
- Styrets forslag til budsjett 
- Valgkomiteens innstilling 

 

Ved spørsmål om årsmøtet, kan leder Ole-Jørgen Torp kontaktes på 95743860 

Med vennlig hilsen 
styret  
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Vedlegg 1 – SAK 5: Styrets forslag til forretningsorden  
FORRETNINGSORDEN FOR GJENNOMFØRING AV ÅRSMØTE I TORP IF 

1. Gjennomføring av årsmøtet 

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 

forretningsorden. 

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til årsmøtet 

når dirigenten har gitt vedkommende ordet.  

2. Taletid 

2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere 

forslaget. 

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre 

innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 

- sette strek for nye forslag 

- øke antall innlegg 

- endre taletiden 

- gi taletid til personer uten talerett 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

3. Behandling av forslag på årsmøtet 

3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele forslaget 

skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet.   

3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at årsmøtet 

aksepterer dette. 

4. Stemmegivning 

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart angi 

hvilken sak det skal stemmes over. 

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved å 

benytte skriftlig skjema.  

5. Protokoll 

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å 

føre protokoll. 
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5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem 

som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av avstemninger 

med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

5.3 Protokollen skal publiseres på hjemmesidene så snart den er godkjent. 
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Vedlegg 2 – SAK 8: Årsberetning, herunder gruppenes årsmeldinger 
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ÅRSBERETNING TORP IF 2023 

 

Idrettsglede for alle i Torp IF 

Idrett spiller en stor rolle i mange menneskers liv, og 

Torp IF er gjennom vår frivillige virksomhet en viktig 

og nødvendig del av å forme Torp til ett godt 

lokalsamfunn. Vi tilbyr gode og verdifulle fellesskap 

og sunne oppvekstsvilkår i vårt lokalmiljø. Idrett 

bidrar til god helse, tilhørighet, stolthet og fellesskap, 

eller som vi sier i vår visjon; Torp IF for trening, 

trivsel og tilhørighet. 

 

Aktiviteten i Torp IF skal preges av respekt og 

likeverd. Alle skal trives og føle glede ved å delta. 

Aktivitetene skal foregå innenfor rammer der alle 

opplever trygghet og tilhørighet. 

 

I 2023 har det vært en medlemsvekst i foreningen og aktiviteten i gruppene er økende spesielt 

på de yngste alderstrinnene. Vi registrerer stor glede, iver og kreativitet blant de aktive, 

ledere og trenere. De sportslige resultater og andre aktiviteter, vil framgå av gruppenes 

årsrapporter. I vårt lokalmiljø er Torp IF den største foreningen for barn og unge. Det skal vi 

være stolte over. Styret vil takke alle tillitsvalgte og alle andre som stiller opp, for den 

innsatsen de legger ned. Dette er en uvurderlig innsats som bidrar til å skape ett godt og trygt 

miljø hvor våre barn og unge får utfolde seg med det som gir dem mestring, utvikling og 

idrettsglede. Takk! 

 

Styret vil samtidig oppfordre alle til å gripe muligheten, bli med i idrettsfelleskapet i Torp IF. 

Du vi få ny kompetanse som du får glede av resten av livet, både innenfor og utenfor idretten. 

Gjennom idrettsfellesskapet får du en fantastisk mulighet til å utvikle deg som menneske, 

enten du brenner for styrearbeid eller ønsker å delta som trener, dommer, kioskvakt eller 

utøver. I Torp IF er alle velkomne.  

Idrettsanlegg for fremtiden 
Torp IF har et flott anlegg på Sportsplassen med klubbhus, 

garderober, moderne kunstgressbane og treningshall som vi 

drifter selv. Anlegget er et resultat av mange års omfattende 

dugnadsarbeid og god klubbdrift. Takk til alle som 

vedlikeholder og bidrar til at hele anlegget holder den 

kvaliteten det gjør.  

 

I 2023 har husstyret blant annet, malt i salen på klubbhuset, 

byttet ut stoler mot plank, på halve tribunen, reparert gjerde 

som har blitt kjørt ned ut mot vogn-service samt at fliser på 

trapp til klubbhuset er reparert. 
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Det er behov for påfylling av kork i kunstgresset. I 2023 ble det 

prøvd ett nytt bioinnfyll, men det har ikke fungert optimalt. 

Sammen med fotballgruppa følger styret opp dette overfor 

kommunen. Banen er nå inne i sitt 8. driftsår og bærer preg av 

slitasje flere steder. Dette må følges opp mot kommunen som eier 

og drifter banen slik at kvaliteten opprettholdes Vi må også starte 

planleggingen av en større rehabilitering om noen år. 

 

Treningshallen har også behov for oppgradering og vedlikehold i 

løpet av den kalde vinteren 23/24 ble ventilasjonsanlegget overbelastet, og montering av 

varmepumper har blitt utført. Det vil senke strømkostnadene betydelig i årene fremover. 

Brytematter og annet utstyr i hallen må også kontinuering vedlikeholdes, brytegruppa gjør en 

flott jobb her. Alle som bruker hallen, må passe på at reglene for bruk overholdes slik at 

mattene varer lengst mulig.  

 

Håndballgruppa har det meste av sin aktivitet utenfor Sportsplassen, i Borgehallen. Det er 

begrenset med hallkapasitet i Fredrikstad kommune så det er stor press på treningstider her. 

Håndballgruppa har også i 2023 hatt utfordringer med å få nok treningstider og flere lag har 

kun fått treninger i gymsalen ved Borge ungdomsskole. Det jobbes mot kommunen for å få 

flere og bedre treningstider håndballgruppa. Videre er det flott at også håndballagene benytte 

treningshallen fast og klubbhuset til møter mm.  

 

Det er kontinuerlig behov for videreutvikling av anlegget og få 

fart på det nye nærmiljøanlegget som er planlagt nord-vest for 

kunstgressbanen. Status per i dag er at det må fortsatt ikke er 

utført geologiske undersøkelser med hensyn på kvikkleire, og 

dermed er ikke igangsettingstillatelse gitt av kommunen. Styret vil 

derfor lage en vedlikeholds- og utviklingsplan for anlegget slik at 

vi bedre kan planlegge større prosjekter. Utkast til denne planen 

vil legges frem på årsmøtet.  

Like muligheter i TORP IF 
Torp IFs medlemmer gjenspeiler mangfoldet i vårt lokalsamfunn. Vi må praktisere 

nulltoleranse for enhver form for diskriminering og trakassering gjennom å ha gode sosiale 

miljøer og et inviterende og inkluderende idretts- og konkurransetilbud. Dette er ikke enkelt, 

men alle tillitsvalgte må tenke på det. Vi har to miljøkontakter i klubben som bistår og rådgir 

i enkeltsaker. De har også kontakt mot kommunen om utfordringene og hva som finnes av 

tiltak 
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Alle skal kunne delta i idrett, uavhengig av familiens økonomi, 

gjennom at kostnadsnivået for deltakelse holdes på et ansvarlig 

nivå, og ved at det offentlige støtter opp om anlegg og andre 

rammevilkår for at også de som ikke har råd, kan delta i idrett. 

 

Vinteren 2023 har Fredrikstad kommune lansert ALLEMED: 

Fritidserklæringen for barn og unge i Fredrikstad. Torp slutter 

seg til dette og vil våren 2024 arbeide i alle gruppene med 

hvordan vi enda bedre skal få alle til delta i Torp IF, uavhengig 

av familiens økonomi. Dette arbeidet ledes av miljøkontaktene i 

klubben 

Drift av Torp IF 
I Torp IF har ingen ansatte og all drift er basert på frivillighet.  

Hovedstyret har i 2023 bestått av: 

 

Leder:     Ole-Jørgen Torp 

Nesteleder/miljøkontakt:  Thomas Willadsen 

styremedlem/kasserer:  Marius Borsheim 

styremedlem/sekretær:  Camilla Bekkevold 

styremedlem/utleie:  Wibeke Adriansen 

styremedlem/miljøkontakt:  Monica Knudsen 

 

I tillegg består hovedstyret av lederen fra håndballgruppa, Ann Chalott Jauert, fotballgruppa 

Terje Jonassen, brytegruppa Bjørge Iversen, samt leder av barneidretten (Kamaldeep 

Chudasama. Fra Husstyret har Erik Brostrøm møtt, og leder damegruppa Eva Brostrøm møter 

også i hovedstyret.  

 

Det har i perioden fra forrige årsmøte blitt avholdt 9 hovedstyremøter. Klubben har vært 

representert på møter og seminarer i regi av Fredrikstad Idrettsråd, Idrettskretsen og 

Fredrikstad kommune i løpet av 2023 
 

Salen på klubbhuset var vært et populær lokale for utleie til 

ulike arrangementer i lokalmiljøet og det er stor pågang på 

utleie til veldig mange ulike typer arrangement. I 2023 har 

salen vært utleid i de fleste helger i løpet av året. Høsten 

2023 har styret vurdert at utleievirksomheten er for 

omfattende og det hemmer foreningens eget behov for 

samlingslokale. Derfor vil vi i 2024 begrense utleie til kun 

fredag-søndag samt at juni, juli, november og desember blir 

lokalet benyttet kun benyttet til interne arrangementer  

 

Stor takk til Wibeke og Finn-Arne Adriansen som administrerer og følger opp alt av utleie. 

 

Torp IF, februar 2024 

 

Hovedstyret i Torp IF 
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Årsrapport Torp If – Håndballgruppa 2023 

 

Styret har i 2023 bestått av  

Ann Chalott Jauert - leder  

Ruth Unni Liahagen Karstensen (ansvar påmeldinger), J 2010 

Gro Engsmyr- damelaget 

Stine Gausemel Løvoll (ansvar kontingent og Spond)- G2010 

Robert Nybakk Johansen- økonomi, dugnad minirunde/ loppetass og nøkkelkort- 2013 

Vibeke R. Hansen - 2015 

Marie Lohrmann- 2008 

Stine Skaarberg- 2011/2012 

Henrik Rønneberg 2014 og 2016. 

 

Det har vært avholdt 10 styremøter. Et møte pr. måned med unntak av juli og desember.  

 

Andre verv og oppgaver 

Dommeransvarlig: Vjosa Muharremi 

Sportslig leder og trenerkoordinator: Andre Jauert 

Regnskapsansvarlig: Giedre Kazlauskaite 

Valgkomite- Vibeke R. Hansen 

Ansvarlig for avtale med Torshov- Jannike Hansen 

 

Trenere og lagledere 

Det har vært avholdt et trener/ lagleder-møte.  

Det har i 2023 vært involvert flere i stor frivillig innsats både som trenere og lagledere for 

håndballen, men vi trenger å involvere flere rundt enkelte lag.  

Damelaget hadde i 2023 trenerressurs som ble godgjort med honorar for oppgaven– Gro 

Engsmyr.  
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Antall lag   

Torp If håndball har fortsatt sin økning av spillere. Vi har mange yngre utøvere, men ikke så 

mange eldre lag.  

Det var ved utgangen av 2023, 8 treningsgrupper med jenter i årsklasser fra 2008 -2017. Det 

er ikke lag i J11- serien, for de som er født i 2012 spiller J12. Det er også en treningsgruppe 

med to guttelag (2010), samt at Torp håndball har et seniorlag for damer. Lagene har deltatt 

i Loppetass, minirunder, kortbaneserier og Regionsserie og Regions cup. Flere av kullene 

har deltatt med flere lag. J 13 har i tillegg vært med i Temaserien. 

Loppetass 6 år (flere lag) 

Loppetass 7 år (flere lag) 

Minirunde 8 år  (flere lag) 

Minirunde 9 år (flere lag) 

J9 år- Kortbaneserie (to lag) 

J10- år  Regionsserie (to lag) 

J12-år- 2 lag i Regionsserie, nivå 2 og 3. 

J 13-år- 2 lag i Regionsserie, nivå 1 og 2, og 1 lag i Temaserie. 

G13-år- 2 lag i Regionsserie, nivå 1 og 2. 

J15 år- 1 lag i Regionsserie, nivå 1. 

J 16 år- 1 lag i Regionsserie, nivå 2. 

Senior- et lag  

 

Antall medlemmer: 174 filtrert på Torp IF håndball. Det er ikke alle av de yngste som er 

medlemmer.  

 

Aktiviteter 

Håndballsesongen for Torp If håndball har vært preget av mange fine opplevelser, og mye 

fin håndball. Mange av lagene våre deltok i Fredrikstadcup. Vi har også i år arrangert en 

intern cup i desember – Nissecup – der alt fra senior til 7-åringene deltok. Alle kamper som 

har vært planlagt spilt i Borgehallen er gjennomført.  

 

Dugnader 

Torp håndball gjennomførte sin årlige dugnad på Fredrikstad cup. Vi hadde ansvaret for 

Torp skole samt vakter på konserten. Vi fikk også i år gode tilbakemeldinger på jobben som 
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ble gjort. Hvert enkelt lag har også hatt små dugnader, blant annet lotteri på Spond. Vi har 

ikke hatt en dugnadsasvarlig i styret denne sesongen, så styret har sammen ordnet med 

dugnader. Robert har tatt det meste av ansvaret. Vi har fortsatt med at lagene har dugnad/ 

ansvaret for egne kamper.  

 

Treningssteder 

Torp håndball trente i 2023 i Borgehallen, Kongstenhallen og på Borge ungdomsskole. 

Antall timer tildelt av kommunen i 2023 var utfordrende. Vi måtte jobbe med kommunen for å 

få mer tid. Vi fikk tildelt noe mer tid i den siste tildelingen. Vi har også tatt videre med 

Fredrikstad Håndball Forum, at det er for lite treningstid til senior, og at vektingen av nivå på 

seniornivå blir urettferdig slik den er i dag. Alle hallidrett blir behandlet likt, men det er veldig 

ulikt hvor mange nivåer det er i ulike idretter. I tillegg utnyttes ikke banen tiltenkt innebandy i 

Kongstenhallen fullt ut. Forumet skal ta denne saken videre.  

 

Dommerutvikling 

Vjosa Kallaba har vært dommerkontakt i 2023, og har drevet med dommerutvikling blant de 

eldre jentene. Dette har ført til at vi har flere faste dommere som kan hjelpe til på minirunder 

og kortbaneserie. Vjosa gjør en flott jobb som klubben er helt avhengig av.  

 

Økonomi 

Robert har gjort en stor jobb med å få kontroll på alle lagkontoene, og vi har nå kontroll på 

økonomien i Torp håndball. Vi har nå økonomisk oversikt. Håndballen ser at de har mange 

som trenger støtte økonomisk for å kunne delta, og forsøker å holde en god dialog med 

foreldre og spillere rundt dette slik at flest mulig kan være med. Vi søker FRID om støtte for 

flere av våre medlemmer. Vi søker også fri lisens for flere spillere gjennom regionen.  

 

Styret vil i 2024 bestå av:  

Robert Nybakk Johansen – leder, 2013 

Vibeke R. Hansen- nestleder, 2015 

Ann Chalott Jauert- sportslig leder, 2010 

Ruth Unni Liahagen Karstensen (ansvar påmeldinger), J 2010 

Gro Engsmyr- damelaget 
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Stine Gausemel Løvoll (ansvar kontingent og Spond)- G2010 

Marie Lohrmann- 2008 

Stine Skaarberg- 2011/2012 

???- dugnadsansvarlig 

Henrik Rønneberg- 2014 

2016 uavklart 

2017 uavklart 

 

Andre verv og oppgaver i 2024 

Dommeransvarlig: Vjosa Muharremi 

Trenerkoordinator: Andre Jauert 

Regnskapsansvarlig: Giedre Kazlauskaite 

Valgkomite- Vibeke R. Hansen 

 

Trenere og lagledere i 2024 

Født 2017- Håkon Haga, Veronica Sævold, Melinda Marie Andreassen og Bjørn- Christer 

Hanssen 

Født 2016- Trenere: Kristian Harstad, Linn Andersen, Thomas Olseng og Marie Kristoffersen 

Lagleder: Valentina Svendgård Larsen, Dugnadsansvarlig: Simon Eidsmo  

Født 2015- Vegar Ormaasen, Vibeke R. Hansen, Thomas Nygård, Marthe- Renathe Aas og 

Silje Johansen 

Født 2014- Karin Carlsson, Henrik Rønneberg, Aleksander Westlund og Lars Johnsrud 

Født 2013- Henriette Brostrøm, Henriette Ellefsen, Silje Anette Vongraven Krogh, Thomas 

Heieren Hansen og Robert Nybakk Johansen 

Født 2011/ 2012- Ann-Jeanett Hoff-Hansen, Miriam Moxheim, Stine Skaarberg, Linn Helen 

Thorvaldsen, Lars Erik Thorvaldsen og Christian Arnesen 

Født 2010 Jenter- Ann-Sofi Slettevold Thorsen, Anders Fjeld og Jon Petter Hauge 

Født 2010 Gutter- Andrè Jauert, Anders Eilertsen og Ann Chalott Jauert 

Født 2008- Uavklart 

Damer- Trener: Gro Engsmyr, Lagleder: Jannike Hansen, Roar Bjørneset 

 

På vegne av styret i Torp If Håndball  

Ann Chalott Jauert 
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Torp 3. mars 2024 

 

Vedlagt ligger et notat fra hver treningsgruppe om året som har gått.  

Oppsummering av året som har gått fra de ulike treningsgruppene 

Jenter 2017 

Jenter 2017 er den yngste treningsgruppa vår. De startet opp i september/ 
oktober, og har deltatt på sine første Loppetass-kamper.  

 

Lagsrapport Torp Håndball 2016 

Faste ledere rundt laget: Kristian Harstad, Thomas Olseng, Linn Andersen, 
Marie Kristoffersen 

Lagleder: Valentina Svendgård 

Dugnadsansvarlig: Simon Eidsmo  

Treninger hver tirsdag 17:00-18:00 gymsalen på Borge Ungdomsskole. 

Vi har stort sett vært 20-22stk på alle treninger og kamper, en kjerne på 20stk 
mens noen nye har kommet og prøvd, og noen til og fra, har vi vært opp mot 
30stk. Har ryddet litt i SPOND er 22stk nå registrert 

Vi har deltatt på 3stk loppetassen turneringer så langt. Siste runde nå 16.mars 
2023 

Treningene: Ofte fulltallig på treninger, mye innslag av øvelser med ball, kast 
og mottak, småspill og konkurranser.  

Veldig god progresjon på samtlige fra oppstart og første turnering til nå. Veldig 
gøy og se dem mestre og få til nye ting. 

 Kamper: Stor suksess med Loppetassen turneringene, meldt på mange lag, og 
vi har heller hatt færre spillere pr lag og latt noen få spille mer dersom det har 
vært behov. Flest mulig skal få spille mest mulig når vi er på turneringer.  

Godt samhold og ingen konflikter i laget       



13 
 

Vi skal ha et foreldremøte nå på vårparten der vi setter agenda og planen for 
2024/2025 sesongen. 

 

For Torp Håndball 2016 

Kristian Harstad  

 

Jenter 2015 

Jenter 2015 består av 25 jenter som er glad i håndball og trener to ganger i 
uken på BUS og i Kongsten. Vi har deltatt på 6 Intersport turneringer med 4 lag 
i hver runde. Planen er å melde på 4 lag i neste sesong når vi begynner med 
minirunder. 
 
 
Jenter 2014 

Vi har hatt en gruppe på rundt 20 spillere i år. Bra og jevnt treningsoppmøte 
hele sesongen igjennom. Heldige som har fått to treninger i uken, Borge U-
skole og Kongstenhallen (felles med 2015). Dette gjør mye for utviklingen til 
jentene. Første sesongen med Kortbaneserie. Noe som jentene har løst bra. Vi 
hadde meldt på 2 lag, men tok plassen til Fredrikstad/Østsiden som trakk sitt 
lag, så vi endte opp med 3 lag. Så noe tynt på enkelte runder, spesielt når vi er 
fordelt i 2-3 forskjellige haller. 
 
Henrik Rønneberg 

 

Jenter 2013 

 

Jenter 2013 startet sesongen i august 2023 med 16 jenter. Har nå i det nye året 
fått to nye spiller så til sammen er vi 18 jenter, fem jenter fra Torsnes, og flere 
klassevenninner fra Torp skole. En fin gjeng som utvikler seg og har det gøy!  
Vi har hatt to lag med i kortbaneserien og jentene har fått mye spilletid. Vi har 
hatt to treninger i uken i Borgehallen, 1,5 time på onsdag (30 min med 
oppvarming ute eller i gangen) og 1 time på fredag. Vi har 5 voksne (foreldre) 
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rundt laget. Jenter 2013 har meldt seg på Fredrikstad cupen 2024, og vurderer 
en annen cup i forbindelse av neste sesongstart.  
 
Mvh  
Henriette G.Brostrøm 
 

Jenter 2010, sesongen 23/24 

Jenter 2010 er en gruppe på 18 spillere. Årets sesong startet med Dyreparken 
Håndballfestival i Kristiansand hvor vi bodde i hytter i Julius-skogen. Det var en 
god gjeng med spillere/foreldre som reiste nedover. En flott opplevelse for alle 
som var med. I regionserien har vi hatt med et lag på nivå 1 og et lag på nivå 2. 
Begge lag gjorde det bra i høst og kvalifiserte seg til A-sluttspill. I sluttspillet har 
vi møtt langt tøffere motstand, en ny erfaring og god læring. Vi trener x3 pr 
uke. En av treningene er felles med G2010. Før sesongslutt skal vi delta på 
Fredrikstad cup og Fjordcup i Sandefjord.  

Ann-Sofi, trener j2010 

 

Gutter 2010, sesongen 23/24 

Gutter 2010 er en gruppe på 14 spillere pr. nå, men det er 16 spiller som har 
vært med i kamper denne sesongen. En har sluttet og en har en pause. I tillegg 
har det startet to nye spillere.  

Vi startet sesongen med Dyreparken Håndballfestival i Kristiansand hvor vi 
bodde i hytter i Julius-skogen. En stor gruppe med spillere og foreldre reiste 
nedover. Det var første gang guttene var med i en turnering med sluttspill, og 
det var en ny og spennende opplevelse. I den andre sluttspillkampen gikk de 
videre etter å vunnet på første målet vinner. Guttene tapte dessverre i 
kvartfinalen for et veldig godt lag fra Sola som vant hele turneringen. G2010 
samarbeider på cuper med J2010, så vi deltar i stor grad på samme 
turneringer, og er også generelt mye sammen i sosiale settinger. Flere 
foresatte arrangerte også julebord felles på klubbhuset. Guttene og jentene er 
også ivrige til å heie på hverandre så fort de har anledning.  

I regionserien har vi hatt med et lag på nivå 1 og et lag på nivå 2. Vi ligger pr. nå 
på første plass i B1- sluttspill på nivå 1, og 2.plass i B2- sluttspill, nivå 2. Vi 
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trener tre ganger i uken. En av treningene er felles med J2010. Før sesongslutt 
skal vi delta på Fredrikstad cup og Fjordcup i Sandefjord.  

Ann Chalott, G2010 

 

Jenter 2008 
 
Vi er en flott gjeng på 19 jenter, 16 utespillere og 3 målvakter. Vi har 3 
halltreninger i uken og en styrkeøkt i brytehallen. 
Vi spiller nivå 1 i J15 og nivå 2 i J16. Også denne sesongen, kom vi med i 1A 
serien som er den øverste, de to foregående sesongene har vi blitt nr.6. 
I høstsesongen hadde vi med 3 spillere på regionale landslagssamlinger og 6 
spillere på SPU. Nå har vi 8 som skal spille regional bylagsturnering og 2 som er 
videre på regionalt landslag. En av målvaktene våre er også tatt ut til målvakts 
prosjektet, 12 målvakter ble valgt ut blant 123 søkere. 
 
Vi trenerne ønsker å gi oss, og håper på hjelp til å finne ny. 
 
Hilsen Marianne og Pia 

 
 

Torp håndball senior – sesongen 2023-2024 

Torp damelag er en flott gjeng med jenter. De fleste jentene er rundt 20-23 år 

gamle, men har nå et par voksne jenter på over 30 år. Det har vært et par 

frafall i løpet av sesongen, men det har også kommet et par jenter i løpet av 

sesongen. Vi er totalt 16 jenter. 

Vi er et nyopprykket lag til 4. divisjon. Vi hadde en god høstsesong, med 6 

seiere, en uavgjort og ett tap, vi lå på 1. plass etter halvspilt serie. Vårsesongen 

har det svingt mer: før siste seriekamp som spilles søndag har vi 4 seiere og 5 

tap. Vinner vi siste kamp har vi mulighet til å kapre 3. plassen noe som er bra 

for et nyopprykket lag. Laget deltok på Smaalenene cup i august som er en fin 

oppstartscup før serien setter i gang. 

Etter jul har vi vært uheldig med skader: 1 har operert korsbånd, 1 har fått en 

skade i kne og er tilbake etter sommeren, og det er 1 som har måtte slutte pga. 
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en skulderskade. I tillegg har det vært en del sykdom, småskader og jobb som 

har gjort at vi har vært litt få på treninger. 

Alt i alt en fin sesong som nyopprykket. 4. divisjon er nok et bra nivå for oss 

som har jenter som studerer og jobber og som har dette som en fin hobby. 

 

Gro Engsmyr trener, Janikke Hansen og Roar Bjørneset lagledere  
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TORP IF 

Årsberetning brytegruppa 2023 

 

Brytestyret sesongen 2023: 

Leder: Bjørge Iversen 

Nestleder: Tom Arnesen 

Kasserer: Ole Johnny Solberg 

Styremedlem: David Fredheim 

Styremedlem: Allan Wernersen 

Styremedlem: Anne Marie Rolfsen 

 

Sesongen 2023: 

I september startet vi opp bryteskole. Her har vi vært 14 barn. Og det har stor aktivitet og 

bra fremgang. Bryteskole er nøkkelen for fremtidig rekrutering. 

Det største gruppen består av 15 utøvere. 

Vi har deltatt på 5 stevner. Hvor høydepunktet var kretsstevne. Vi fikk 2 kretsmestere, Oscar 

Svendsen tok gull i G12 33 kg og Adrian Iversen tok gull i junior 67 kg. Det er også verdt å 

nevne at Mohammad Alhamad og Oliver Magnussen er ubeseiret i alle stevnene de har 

deltatt på i 2023. Selv om de bryter i klassen bryteskole og det regnes sammen poeng i 

denne klassen er dette likevel en bragd. Etter noen labre år med lite stevne deltagelse. 

Nådde vi målsetningen om å delta på 4 stevner. Planen for neste sesong er å doble antall 

stevner. 

Vi har gjennomført 2 sosiale samlinger med pizza og hygge. Samt en sommeravslutning. 

 

Trenere:  

Emile Fredheim, Sigve Skår og Emil Iversen er trener for bryteskolen 

Gøran Nilsen, Tobias Arnesen og Bjørge Iversen er trenere for den eldste gruppen 
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Dommer: 

Gøran Nilsen er National kategori 1 

 

Møtevirksomhet: 

Det har vært avholdt 4 styremøter 

Representasjon: 

Bjørge Iversen sitter i styret i Østfold Brytekrets 

 

Neste sesong: 

Vi ønsker å rekruttere flere utøvere i alderen 13-18 år. 

Neste store mål er NM i sandbryting i Halden 15.06. Der håper vi å stille med mange 

utøvere. Vi har også en målsetning om å delta på 8-10 stevner i løpet av 2024. Vi er godt i 

gang og har deltatt på 3 stevner så lang i 2024. 

 

 

Til sist vil jeg rette en takk til alle som har bidratt til at vi har fått gjennomført sesongen. 

 

 

Styret 
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Årsrapport Torp IF Fotballgruppa 

 

Fotballstyret har i sesongen 2023 bestått av:  

Leder: Terje Jonassen 

Nestleder: Jørgen Brostrøm 

Kasserer: Marius Borsheim 

Styremedlemmer: Thomas Vehler, Roy Kristoffersen, Morten Brostrøm og Jan Erik Bårli 

 

Torp IF Fotball har i sesongen 2024 stilt med 12 lag i seriespill i tillegg til to lag i 
turneringsformen «på med drakta» for de aller yngste. Antall aktive spillere er i 
vekst og vi teller ca 120 spillere. Vi har hatt store oppstartskull de seneste 
sesongene, i 2023 var årskullet 2017 vårt yngste kull. I tillegg fikk barneidretten med 
barn født 2018 og 2019 testet seg under høstens Kiwi Bama Cup.  

Fra de ulike delene av fotballgruppa har seniorlaget hatt en knallsesong som ble 
kronet med opprykk, mens rekruttlaget berget plassen i 7. divisjon. På 
ungdomssiden har våre 2008-gutter samarbeidet med Selbak, men dette 
samarbeidet er før 2024-sesongen avsluttet. På ungdomssiden har vi store 
samarbeidskull på både 2009/10 og 2011/12. Her er enkelte årskull litt tynne, men vi 
får gitt alle et tilbud gjennom å slå sammen årskull. Videre nedover i 
ungdomsavdelingen stiller vi lag fra 2013 til 2016 i seriespill.  

Kiwi Bama Cup ble nok en gang arrangert i oktober med stor suksess. Påmeldte 
lag var som tidligere år i tråd med kapasitet med en turneringsrunde fredag, to 
lørdag og to søndag. Representanter fra Kiwi Bama var til stede under 
turneringen, og vi gjorde et såpass godt inntrykk at vi vant premie for beste 
premieutdeling under Kick off til Kiwi Bama Cup 2024.  

Årsrapporter for de enkelte lagene kommer i egne vedlegg.  

Se regnskap og budsjett for den økonomiske tilstanden i fotballgruppa.  

Avslutningsvis vil fotballgruppa takke de øvrige gruppene, samt hovedstyret, for 
uvurderlig hjelp og godt samarbeid gjennom sesongen.  
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Lagsrapporter 

Årsrapport Torp IF A-lag 2023 

Trener: Terje Jonassen og Kent Børresen 

A-laget startet med treninger i desember 2022 for å legge grunnlaget for 
deltagelse i Romjulscupen. Etter avansement fra puljen endte det med et 6-5 tap 
for Råde i kvartfinalen. 

Sesongen startet med treninger i januar og med en fin blanding av rutinerte 
spillere og flere unggutter i troppen hvor målet var opprykk til 5 divisjon.  

Etter en hard vinterperiode dro vi på treningsleir til Gøteborg for å spisse formen 
mot seriestart samt bygge samhold i gruppen.  

Når seriespillet startet var alle klare for sesongen og laget fikk en knallsesong som 
ble kronet med opprykk. Opprykket ble sikret etter seier mot SFK 2 hele fire 
serierunder før slutt. Etter opprykket så falt treningsiveren og når kampen om 
kretsmesterskapet skulle spilles mot Askim 2 tirsdag 23 november endte dette 
dessverre med tap 3-1.   

Vi hadde også et samarbeid med Borgar på 7 divisjonslaget som havnet midt på 
tabellen i 7 divisjon.  

Sesongen ble kronet med en avslutningstur til Praha hvor i alt 15 deltok. Dette ble 
en fantastisk tur. En stor takk til Steinar Timenes som fungerte som reiseleder og 
leverte til terningkast 6.  

Vi avsluttet så sesongen med en flott juleavslutning/opprykksfest hvor både 
respektive og Torp sitt A-lag i håndball deltok. A-lagets spillere leverte hver sin 
rose til håndballjentene som også hadde klart å rykke opp til 4 divisjon.  

Det ble også diverse kåringer hvor følgende ble belønnet. 

Årets spiller Andreas Jonassen 

Årets unge spiller Eliot Skovly 

Toppscorer A-lag Andreas Jonassen og toppscorer Torp/Borgar lag Rene 
Johansen 
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Til sist vil vi takke Finn B Johansen og Jan Davidsen med hjelpen til vask av 
drakter, frukt osv.  

Sportslig hilsen Terje Jonassen og Kenth Børresen.  

Torp IF, gutter født 2008 

 

Sesongen 2023 

 

I forberedelsene til denne sesongen ble det besluttet at klubbens 2009- og 2010-lag skulle 

slå seg sammen i en felles treningsgruppe. Som en konsekvens av dette hadde vi ikke lenger 

et godt og utviklende tilbud å tilby klubbens åtte 2008-gutter, som denne sesongen skulle 

spille i gutteklassen for 15- og 16 åringer. 

Redningen ble en henvendelse fra Selbak. Når andre muligheter i realiteten var lukket, stilte 

både guttene og vårt fotballstyre seg positive til deres forespørsel om et samarbeid mellom 

våre 2008-gutter og deres 2008- og 2009-årganger. Våre forbehold var at halvparten av alle 

treninger og hjemmekamper skulle gjennomføres på Torp, at halvparten av kampene skulle 

spilles i torpedrakter, samt at navnene på lagene skulle være Torp/Selbak 1 og 2.  Samtlige 

krav ble innfridd unntatt det sistnevnte. Ettersom de hadde nærmere tredobbelt så mange 

gutter som oss, måtte vi akseptere at navnet ble Selbak/Torp 1 og 2.   

På det sosiale planet har gruppen fungert meget bra. Det har bl.a. blitt arrangert 

hyggekvelder, flere gratis FFK-kamper, Oslo-tur med landskampen mellom Norge og Spania, 

samt sesongavslutning med pizza og utdeling av premier i diverse kategorier. Vi deltok 

dessuten med ett lag og 19 gutter i årets Sandarcup i Sandefjord, med to overnattinger på 

en ungdomsskole. 

De sportslige resultatene i seriespillet bar preg av at vi jevnt over møtte gutter som var ett 

år eldre. Førstelaget lå på tredjeplass til sommerferien i en forholdsvis sterk avdeling, men 

etter mange ettmålstap i høstsesongen ble det til slutt en syvendeplass av ti lag. Andrelaget 

endte dessverre på sisteplass i sin avdeling. I Sandarcupen gikk vi til A-sluttspillet etter å ha 

blitt nr. to i vår pulje. I første utslagsrunde ble det tap 0-2 mot Kråkerøys førstelag, etter en 

meget jevn batalje.  

 

Morten Brostrøm 

Lagleder og medtrener 
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Torp IF G-14 2023-sesongen 

Gutter 14-laget bestod i 2023 av drøyt 30 gutter fordelt ca. 50/50 av gutter født i 2009 og 2010. Vi 

stilte i seriespill med to lag; G14 bredde 11’er og G14 bredde 9’er. 11’er laget hadde en strålende 

vårsesong og lå på en flott 2 plass i serien til sommerferien. Etter ferien gikk det derimot mye tråere 

på grunn av mye fravær og lite trening og egentrening blant gutta gjennom sommeren. Det ble 

mange tap etter ferien, før vi mot slutten av sesongen fikk en opptur igjen og endte så vidt over 

midten på tabellen ved sesongslutt. 9’er laget hadde en motsatt utvikling. Etter å ha tapt alle 

kampene før ferien, kom det flere seiere i høstsesongen og laget hadde en meget fin utvikling og 

klatret litt på tabellen. 

I august deltok vi på Sandarcupen i Sandefjord med lagene. 11’er laget gjorde en god innsats og kom 

til A-sluttspill, men røk ut første kamp der. 9’er laget tapte alle sine kamper under cupen. Til tross for 

varierende resultater var det en meget trivelig tur med gutta, og alle oppførte seg eksemplarisk. Så 

det blir nok et lignende opplegg denne sesongen som en gulrot å jobbe mot for gutta. 

 

Trenere for lagene var Jon H. Harjo, Ole H. Andreassen, Thomas Vehler og Audun Paulsen 

Årsrapport for 2017-laget 

2017 laget ble startet opp etter sommerferien i 2023. Jørgen Brostrøm og Erik Brostrøm som startet 

og hadde de første treningene. 

Vi gjennomførte et foreldremøte like etter oppstart hvor vi fikk på plass 3 trenere og 2 lagledere. 

Trenere:                                                                    Lagledere: 

Sondre Linstad-Hurum                                            Simon Kristiansen 

Ali Aghbal                                                               Gitte Amirah Myhre 

Erik Brostrøm 

Vi er 17 gutter, hvorav 2 stk er født i 2018. En super gjeng med masse energi og fotballglede. 

Trent en dag i uka og var med på fire 3v3 cuper i 2023.                     

 

Rapport Torp G8 2015 2023 sesongen 

Dette var vår første sesong med seriespill.  

Vi startet sesongen med 21 gutter i laget. På det meste var vi 22 gutter og 1 jente. 
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Treningssesongen gikk igjennom vinteren med utetrening så lenge være tillot det, etter 

dette trente vi inne i bryterhallen. Inne i bryterhallen trente vi på å lytte, holde lavt lydnivå 

inne, samt styrke og koordinasjon. Det ble også litt fotballspill. 

 

Utover vårparten startet vi igjen endelig med utetrening. Vi trente mye på ballkontroll og 

pasninger. Vi trente også på spill 4 mot 4.  

Vi spilte cup på Lervik hvor vi bet godt fra oss. Vi hadde også treningskamp mot Torsnes på 

Torp Stadion. Denne tapte vi. 

 

Da vi begynte med seriespill tapte vi ett par kamper på rad før vi spilte en utrolig spennende 

9-9 kamp på Trosvik.  

Etter denne kampen spilte vi mange gode kamper, men tapte mye. Vi så bedring fra 

spillerne.  

Den siste kampen vi spilte var vår beste kamp. Da møtte vi Kråkerøy. De var virkelig gode og 

slo oss 8-6, men denne kampen viste vi virkelig hva vi kunne få til.  

 

Sesongen har vært jevnspilt, men vi gikk på mange tap. Dette skal vi gjøre noe med i neste 

sesong. Vi hadde mange forskjellige målscorere igjennom sesongen, noe som var virkelig 

stas for alle.  

 

Vi spilte cup på Fredrikstad stadion, noe som var stas for store og små. Her stilte vi med 2 

lag og både Torp 1 og 2 vant 2 kamper hver seg.  

Videre inn i treningssesongen på vinteren falt det fra noen, men vi fortsatte å trene godt 

frem til jul.  

 

Trenerteamet består nå av Linn Andersen, Joakim Lande Olsen og Thomas Andresen. Martin 

Johansen har gitt seg som trener nå. Torp 2015 består nå av 17 spillere.  

Årsrapportfor 2014 laget 

 

Trenere: Jan Erik Bårli og Rolf Gunnar Hansson. Disse fortsetter også som trenere i 
2024. 
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Totalt 16 spillere 
5 jenter 
11 gutter 
 
Hadde 1 lag påmeldt i seriespill. Var med på 4 cuper i løpet av året. 
 
  *   Begby 
  *   Alle jenter på banen (Råde il) 
  *   IPOA champions cup (Råde il) 
  *   KIWI BAMA cup (Torp if) 

Årsrapport for 2013 - laget 
 

19 spillere 
2 lag påmeldt i serie. 

Turneringer: Kvik Halden, Hvaler(gratis), Tune(gratis), Oslo Telenor arena - 
svigerfar kjørte gutta i gråtassbussen 

• 3 dagers fotballskole - 1. uka i skoleferien.  
• Arrangert egen turnering for lokale lag.  
• Treningshelg med treninger, treningskamper inkl mat og frukt + sosialt som 

kahoot og div leker. 
• Løkkefotball hver søndag i en periode på våren og høsten. 
• Startet opp håndballag med alle. 10-12 stk i dag som spiller i serie og skal 

spille Fredrikstad cup. 
• Sommerbingo - øvelser for motivasjon til å øve ila sommeren. Med premie 

til utfylt skjema etter sommeren. 
 
Sosialt: 

• Sommeravslutning på Kongsten. 
• Badetur til Tunevannet 
• Skiskyting og parallellslalåm 
• Hoppkonkurranse K7 og K9 
• Juleavslutning på jobben til Lars (5-kamp) 

 
Mvh 
Lars Bjørge Thorsen 
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Årsrapport 2016 laget 
• 14 spillere 
• Trener: Marie Urskogen Rollnes og Andreas Pettersen 
• Deltatt på «på med drakta» i regi av fotballkrets. I tillegg har vi deltat på 8 

turneringer.  
• Vi har gjennom store deler av høstsesongen spesielt hatt mye fokus på 

språkbruk, lytte til beskjeder og at man skal være greie med hverandre. 
Også hatt mye fokus på at alle har sine gode egenskaper. I tillegg til at vi er 
et lag og at fotball ikke er en individuell sport. 
 
Vi har også brukt litt tid på pasningsspill, og viktigheten av å sende 
pasninger til hverandre. På slutten av sesongen begynte vi med litt fokus 
på at man skal spille i forsvar og angrep og at alle må prøve alle posisjoner 
og at det er like viktig og spille forsvar som angrep. 
 
Mvh Marie og Andreas 
Trenere, 2016 
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Årsrapport Barneidrett 2023 

Trenerteam; 

Barneidretts koordinator; Kamaldeep Chudasama. 

Trenere; Didrik Andersen, Viktoria Ekrem og Camilla Fosby. Dette er foreldre som har 1 og 2 barn på 

idretten.  

Organisering 

Tidspunkt for trening er onsdager 1700 til 1745. Vinterstid har vi trent i brytehallen og ute resten av 

året på Torpebanen.  

Målsetninger med barneidretten 

Vi jobber på treningene med at det skal være 

1. Gøy 

2. Ingen kø i aktiviteten 

3. Lære seg reglene i aktiviteten 

4. Trygge barna 

5. Krever at barna følger med og viser respekt og omsorg for hverandre og voksne (vi tar en 

prat med barn og foreldre når dette ikke er godt nok fra den enkelte) 

6. Jeg kjøper inn til noen treninger frukt for å gjøre barna vant til sunt kosthold etter trening 

Aktivitet 

Vi er mellom 10-15 barn per trening. Vært færre barn i år enn tidligere år, tror dette kommer av en 

del innflyttere som ikke har vært klar over tilbudet. Jeg har reklamert på barnehager på Torp og vi 

ser en økning på treningene allerede tidlig 2024. Vi har fått inn en del yngre barn og ser på det som 

positivt da vi har en del skole-startere som gir seg til sommeren. Vi er godt organiserte, har dyktige 

trenere og gode fasiliteter. Det er også gratis å delta – det tror jeg er viktig. Vi jobber for at barna 

kan trene uten foreldre til stede og det går med de fleste barn.  

Digital kommunikasjon 

Vi bruker fortsatt Spond og det fungerer fortsatt fint. Enklere å administrere. Trenerne våre styrer 

dette. 

Veien videre 

Viktoria Ekrem og Didrik Andersen gir seg som trenere og Kamaldeep Chudasama gir seg som 

barneidrettskoordinator. Camilla Fosby blir med videre som trener og tar over som 

barneidrettskoordinator. Det har blitt etterlyst nye trenere som kan ta over fra foreldregruppen, 

men vi har noen utfordringer med engasjementet fra denne gruppen med foreldre. Det blir planlagt 

et foreldremøte våren 2024 med miljøkontakt fra klubben for å prøve å øke engasjementet og for å 

få tak i trenere. Det er også mulig med hjelp fra ungdommer tilhørende de andre gruppene, blant 

annet bryter gruppen. Dette vil bli evaluert etter foreldremøte.   



27 
 

Vedlegg 3 – Sak 9 -Regnskap 
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Kommenterer til resultat til fotballgruppa: – 228 000 mot et budsjett på 0. 

Hovedårsaker: 

• Ikke krevd inn treningsavgifter inntektstap: 100 000,- 

• Økte turneringskostnader/avslutninger: 130 000 mer enn budsjett. 

Tiltak i 2024: 

• Treningsavgifter er fastsatt for 2024 og vil bli sendt ut våren 2024. Fotballstyret er ansvarlig 

• for at de ulike lagene melder inn hvilke spillere som er aktive. Frist 1. mai 

• Bruke støtteordninger bedre (eks FRID) 

• Budsjett pr lag, kostnadsoppfølgning pr lag. 

• Aktiviteter som ikke er budsjettert, skal finansieres før iverksettelse. Gjelder både for gruppe 

og lag. 

• Innkjøp av eks. treningsdresser skal finansieres gjennom sponsorer / egenandeler (samme 

prinsipp som tidligere år). 
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Vedlegg 4 – Sak 10 Fastsette medlemskontingent og gi fullmakt til 

gruppestyrene til å fastsette treningsavgifter 
 

 

Det er årsmøtet som fastsetter medlemsavgiften i klubben. Denne avgiften skal betales av alle som 

er medlemmer i idrettslaget og kreves inn en gang per år. I tillegg kan det kreves en aktivitetsavgift 

for å være med på organisert aktivitet i regi av de ulike gruppene i idrettslaget. Denne kan variere 

med årskull og gruppenes ulike tilbud. 

 

Forslag til vedtak:  

Medlemsavgift for 2025 holdes på samme nivå som 2023. 250kr for enkelt medlem og 500kr for 

familiemedlemskap. 

Årsmøtet gir fullmakt til gruppestyrene å fastsette treningsavgifter.  
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Vedlegg 5 - Sak 11: Budsjett for 2024 for hovedstyret og de ulike 

gruppene 
 

Budsjett Hovedforeningen 2024 
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Budsjett for Brytegruppa 2024 
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Budsjett håndballgruppa 2024 
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Budsjett fotballgruppa 2024
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Vedlegg 6 - Sak 12: Utvikling og vedlikeholdsplan 
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Utvikling og vedlikeholdsplan TORP IF 
 

Idrettsanlegg for fremtiden 
Anlegg og tilgang til anlegg er forutsetninger for idrett. Gode anlegg gir god 

idrett. Torp IF har et flott anlegg på Sportsplassen med klubbhus, garderober, moderne 

kunstgressbane og treningshall som vi drifter selv. Anlegget er et resultat av mange års 

omfattende dugnadsarbeid og god klubbdrift.  

 

Det er kontinuerlig behov for videreutvikling av anlegget og få fart på det nye 

nærmiljøanlegget som er planlagt nord-vest for kunstgressbanen. Styret har derfor laget ett 

første utkast til utvikling og vedlikeholdsplan for Torp IF slik at vi bedre kan planlegge større 

prosjekter 

 

Klubbhuset 
 
Hus styret har satt opp i prioritert rekkefølge det som anses som nødvendige utbedringer av 
klubbhuset. 

 

2024: 

- Skifte utvendig tak, takrenner, nedløp osv. 

- Sette opp eget bygg med toaletter på verandaen. 

- Skifte vinduer ut mot veien i salen og ut mot banen i kjelleren. 

- Reparere gulvet i salen 

 

2025: 

- Bygge om inngangspartiet og gjøre det handicap vennlig, skifte 

- utgangsdør. 

- Borre etter grunnvarme. 

 

2026: 

- Utbedring av salen. Fore ut vegger, etterisolere og vurdere taket i salen. 

 

Treningshallen 

 

Ingen store behov for utbedringer i de neste årene. Matte må skiftes ut når den er slitt, samt 

normalt vedlikehold.  

 

Kunstgresset 

 

Fredrikstad Kommune som er eier av banen og som står for vedlikeholdet. Hus styret og 

fotballen snakker sammen om det er andre behov. 
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Uteområdene 

Vanlig vedlikehold, klipping av gress osv. 

 
Nærmiljøanlegget 

Status per i dag er at det må fortsatt ikke er utført geologiske undersøkelser med hensyn på 

kvikkleire, og dermed er ikke igangsettingstillatelse gitt av kommunen. 

 

Trafikksikkerhet 

Jobbe kontinuerlig med dette 

 

Miljø- og bærekraft 

Utbedringene vil strømutgiftene senkes og på sikt vil dette tvinges frem uansett. Husstyret 

mener at det bør gjøres nå, både mtp økonomi og tilstand på tak og vinduer. 
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Vedlegg 7 - Sak 13: Valg - - Valgkomiteens innstilling  
 

Hovedstyret: 

Leder: Ole-Jørgen Torp (gjenvalg) 

Nesteleder/miljøkontakt: Thomas Willadsen (gjenvalg) 

styremedlem/kasserer: Marius Borsheim (gjenvalg) 

styremedlem/sekretær: Camilla Bekkevold (gjenvalg) 

styremedlem/utleie: Wibeke Adriansen (gjenvalg) 

styremedlem/miljøkontakt: Monica Knudsen (gjenvalg) 

styremedlem/kommunikasjon og samfunnskontakt: Atle Jansson (ny) 

 

I tillegg består hovedstyret av gruppelederen fra håndball-, fotball- og brytegruppa, samt leder 

av barneidretten, leder av husstyret og leder damegruppa.  

 

Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til ulike råd og utvalg som kreves 

representasjon i krets og forbund. Styret gis også fullmakt til å oppnevne ekstra person til 

revisjon av regnskap/kontrollkomite, samt medlemmer fra grunnene til valgkomiteen 

 

 

Personer til revisjon av regnskap/kontrollkomite 

Øyvind Brostrøm og xx 

 

 

Fotballgruppa: 

Leder:    Terje Jonassen 

Nestleder/FIKS ansvarlig:   Jørgen Brostrøm 

Kasserer:    Marius Borsheim 

Kasserer:    Gitte Amirah Myhre 

Ungdomsansvarlig/trenerutvikler: Sondre Lindstad-Hurum 

Kioskansvarlig:   Morten Brostrøm 

Styremedlem:   Jan Erik Bårli 

 

Tillitsvalgte (trenere og lagledere) rundt de ulike årskull i fotballgruppa: 

2017: 

Erik Brostrøm, Ali Aghbal og Sondre Lindstad-Hurum, Simon Kristiansen og Gitte Amirah Myhre 

2016: 

Andreas Pettersen og Marie Urskogen Rolness 

2015: 

Thomas Andreasen og Joakim Lande Olsen, Linn Andersen 

2014: 

Jan Erik Bårli og Rolf Gunnar Hansson 

2013: 

Lars Bjørge Thorsen, Hugo Bentzen, Sara Beate Kittelsen, Lene Andersen og Simon Kristiansen 

2012/11: 
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Sander Christiansen, Anne Mari Martinsen og Sandra Thorvaldsen 

2008/09/10: 

Jon Harjo , Ole Herman Andreassen, Audun Paulsen, Morten Brostrøm og Thomas Wehler 

Senior: 

Kent Børresen og Terje Jonassen 
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Håndballgruppa: 

Leder:   Robert Nybakk Johansen 

Nestleder:  Vibeke R. Hansen 

Sportslig leder:  Ann Chalott Jauert 

Påmeldinger: Ruth Unni Liahagen Karstensen 

Senior:  Gro Engsmyr 

Ansvarlig økonomi: Stine Gausemel Løvoll 

Tillegg møter representanter for de  

Marie Lohrmann- 2008 

Stine Skaarberg- 2011/2012 

Henrik Rønneberg- 2014 

NN 2016  

NN 2017 

 

Andre verv og oppgaver i 2024 

Dommeransvarlig: Vjosa Muharremi 

Trenerkoordinator: Andre Jauert 

Regnskapsansvarlig: Giedre Kazlauskaite 

 

Trenere og lagledere i 2024 

Født 2017- Håkon Haga, Veronica Sævold, Melinda Marie Andreassen og Bjørn- Christer Hanssen 

Født 2016- Trenere: Kristian Harstad, Linn Andersen, Thomas Olseng og Marie Kristoffersen 

Lagleder: Valentina Svendgård Larsen, Dugnadsansvarlig: Simon Eidsmo  

Født 2015- Vegar Ormaasen, Vibeke R. Hansen, Thomas Nygård, Marthe- Renathe Aas og Silje 

Johansen 

Født 2014- Karin Carlsson, Henrik Rønneberg, Aleksander Westlund og Lars Johnsrud 

Født 2013- Henriette Brostrøm, Henriette Ellefsen, Silje Anette Vongraven Krogh, Thomas 

Heieren Hansen og Robert Nybakk Johansen 

Født 2011/ 2012- Ann-Jeanett Hoff-Hansen, Miriam Moxheim, Stine Skaarberg, Linn Helen 

Thorvaldsen, Lars Erik Thorvaldsen og Christian Arnesen 

Født 2010 Jenter- Ann-Sofi Slettevold Thorsen, Anders Fjeld og Jon Petter Hauge 

Født 2010 Gutter- Andrè Jauert, Anders Eilertsen og Ann Chalott Jauert 

Født 2008- Uavklart 

Damer- Trener: Gro Engsmyr, Lagleder: Jannike Hansen, Roar Bjørneset 
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Brytegruppa: 

Leder:   Bjørge Iversen 

Nestleder:   Tom Arnesen 

Kasserer:   Ole Johnny Solberg 

Styremedlem:  Anne Marie Rolfsen 

Styremedlem:  David Fredheim 

Styremedlem:  Emil Magnussen 

 

Trenere: Odd Gøran Nilsen, Tobias Arnesen, Robin Martinsen, Bjørge Iversen, David Fredheim og 

Finn Erik Adriansen 
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Husstyret: 

Erik Brostrøm  

Håkon Wernersen 

Viggo Brostrøm  

Øivind Brostrøm  

Roger Andersen 

Per A Arntsen  

Petter Knudsen  

Roy Olavesen  

Edgar Johansen  

Kai Kvarud 

Jan Davidsen 

Finn B. Johansen 

 

Husstyret vil konstituere seg selv på første møte o 

 

Barneidretten: 

Kooridinator: Camilla Fosby 

 

Valgkomité: 

Leder: NN (fotballgruppa)  

Medlem: Vibeke Rudsbråten Hansen (håndballgruppa) 

Medlem: Anne Marie Rolfsen (brytegruppa) 

 


